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证书编号：ISC-O-2024-2703-R
兹 证 明
成都华西公用医疗信息服务有限公司

统一社会信用代码：915101007160354282
注册地址：中国(四川)自由贸易试验区成都高新区天府四街300号6栋20层2001号        邮编: 610093

经营地址：四川省成都市高新区天府四街300号高新万科大厦20层2001单元        邮编: 610093

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求

认证范围：

医疗管理信息系统集成及相关应用软件的设计与开发所涉及场所的相关职业健康安全管理活动
发证日期：2024年06月11日                  

有效期至：2027年06月11日
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The validity af this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensianal code af the certificate
This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china-isc. Org. CN)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.crica. Gov.cr)
Note: the certified organization must acoept the supervision and sudit regularly and use it together with the supervision and

audit (nspection) qualification notice.

Add: Room 810, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing.  TEL ( +86 10) 82252376
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Registration No. ISC-O-2024-2703-R
This is to certify that

Chengdu West China Public Information Corporation of Medical Sciences Co.,Ltd.

The social credit code：915101007160354282

Registered Address: Room 2001, 20th Floor, Building 6, No. 300 Tianfu 4th Street, Chengdu Hi-Tech Industrial Development Zone, China (Sichuan) Pilot Free Trade Zone, Chengdu, Sichuan Province, China.  
Audit Address: Unit 2001, 20th Floor, High-tech Vanke Building, No.300 Tianfu 4th Street, High-tech Zone, Chengdu, Sichuan.  
Which is in conformity with

 GB/T45001-2020 / ISO45001：2018
This certificate covers the following scope of

the occupational health and safety management activities involved by medical Management Information System Integrtion, the Design and development of Related Application Software and places 

Issue      Date：2024-06-11
     Expiration Date: 2027-06-11

职业健康安全管理体系认证证书
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